
 

 

       

      

KAUNO MIESTO SAVIVALDYBĖS 
      

KOLEGIJOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 
      

2025-01-31 Nr. CP-1 

 
Kaunas 

 

Posėdis vyko 2025 m. sausio 30 d. 11.00–11.50 val. nuotoliniu būdu per programą 

„Microsoft Teams“. 

Posėdžio pirmininkas – Visvaldas Matijošaitis, Kauno miesto savivaldybės  

(toliau –Savivaldybė) meras.  

Posėdžio sekretorė – Skaidrė Kareniauskaitė, Tarybos veiklos administravimo skyriaus 

specialistė. 

Dalyvauja Savivaldybės kolegijos nariai: Ramunė Bičkauskienė, Rasa  

Duobaitė-Bumbulienė, Andrijana Filinaitė, Mantas Jurgutis, Jurgita Kupčinskienė, Rimantas Lekavičius, 

Paulius Lukševičius, Rosvydas Marcinkevičius, Tadas Metelionis, Jūratė Elena Norvaišienė, Andrius 

Palionis, Ingrida Visockienė. 

Nedalyvauja Savivaldybės kolegijos narys Jonas Audėjaitis. 

Kviestieji asmenys:  Eglė Andriuškienė, Administracijos direktoriaus pavaduotoja; 

Gedeminas Barčauskas, Administracijos direktoriaus pavaduotojas; Paulius Keras, Administracijos 

direktoriaus pavaduotojas; Evelina Revuckaitė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo 

skyriaus vedėja; Rita Motiejūnienė, Strateginio planavimo, analizės ir programų valdymo skyriaus 

vedėjos pavaduotoja. 

 

Darbotvarkė: 

1. Dėl Kauno miesto savivaldybės 2025−2027 metų strateginio veiklos plano projekto ir 

visuomenės teiktų siūlymų. 

 

1. SVARSTYTA. Kauno miesto savivaldybės 2025−2027 metų strateginio veiklos plano 

projektas (pridedama) ir visuomenės teikti siūlymai. 

Pranešėjas T. Metelionis pristatė Kauno miesto savivaldybės 2025−2027 metų strateginio 

veiklos plano (toliau – SVP) projekto santrauką (pridedama).  

Kalbėjo:  
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J. E. Norvaišienė. SVP yra nuostabus. Aš manau, kad Europoje nėra kito tokio miesto, kuris 

įgyvendintų tiek daug ambicingų įdėjų. Mūsų komanda jau ne kartą įrodė, kad duotus pažadus 

įgyvendina.  

Tačiau norėčiau atkreipti dėmesį į vieną sritį, kuri man kelia nerimą – sveikatos apsaugos 

sritį. Bendrosios praktikos slaugytojų atlyginimai yra labai maži, nesiekia net 1000 eurų. Jiems kartais 

tenka aptarnauti 15-20 ligonių. Šiomis sąlygomis savo pareigų atlikti kokybiškai yra praktiškai 

neįmanoma. Daug mokslus baigusių slaugytojų emigruoja arba įsidarbina pagal kitą profesiją. Ligos išeitis 

50 procentų priklauso nuo slaugytojo darbo. Slaugytojų darbo krūvis yra labai didelis, kartais jiems tenka 

dirbti 24 valandas be poilsio. Nemažai dalis jų dirba dviem ar trimis etatais. Dabartinė situacija yra 

tragiškai ir jos negalima toleruoti. 

A. Palionis. Ačiū už SVP pagyrimą. Antroji jūsų įžvalga yra labai taikli. Praeitą penktadienį šia 

tema mero vardu naujai Lietuvos Respublikos sveikatos apsaugos ministrei išsiuntėme raštą. Matome, 

kad mūsų įstaigose slaugos specialistų poreikis kol kas yra patenkinamas. Tačiau šis poreikis auga.  

Slaugos specialistų Lietuvoje yra paruošiama daug, tačiau dauguma jų netęsia savo karjeros šioje srityje. 

Matysime, kokia bus tolesnė reakcija ir valstybės politika. Reikia daugiau dėmesio skirti šiam klausimui, 

nes tai gali virsti labai didele problema.  

P. Lukševičius. Iki kada galima bus teikti siūlymus dėl SVP? 

T. Metelionis. SVP bus svarstomas jungtinio Tarybos komitetų posėdžio metu. Jo metu, 

nustatyta tvarka, bus galima teikti pasiūlymus dėl SVP. 

 

Balsuojama dėl pritarimo Kauno miesto savivaldybės 2025−2027 metų strateginio veiklos 

plano projektui. 

Balsavo: už – 12 (R. Bičkauskienė, R. Duobaitė-Bumbulienė, A. Filinaitė, M. Jurgutis,  

J. Kupčinskienė, R. Lekavičius, R. Marcinkevičius, V. Matijošaitis, T. Metelionis, J. E. Norvaišienė,  

A. Palionis, I. Visockienė), prieš – 0, susilaikė – 1 (P. Lukševičius). 

NUTARTA. Pritarti Kauno miesto savivaldybės 2025−2027 metų strateginio veiklos plano 

projektui. 

 

 

Posėdžio pirmininkas    Visvaldas Matijošaitis 

 

 

Posėdžio sekretorė    Skaidrė Kareniauskaitė 



 

 

 
                   

 






















































































































































































































































































































































































































































































